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Protokół nr 2/2018 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  17 grudnia 2018 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

………………………………………………………………….. 

Czas  trwania posiedzenia 7.40 –8.00. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 

4. Olszewski Grzegorz    – Członek Komisji 

5. Stępniowska Maria    – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miasta Inowrocławia. 

2. Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miasta Inowrocławia. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

 Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Grzegorz Piński –  

Przewodniczący Komisji.  

Zgodnie z listą obecności, w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych,  

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił przybyłym porządek  dzienny 

posiedzenia Komisji. Zwrócił się z zapytaniem, czy mają uwagi do porządku 

posiedzenia  Wobec braku uwag, poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

porządku dziennego posiedzenia.  

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji. Za wnioskiem głosowało 5 

członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  - nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
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2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

4. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt  uchwały w sprawie w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty, a także ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

W dyskusji głos zabierali: 
 

Grzegorz Olszewski: 

Moim zdaniem treść uzasadnienia uchwały nie jest zgodna  

z prawdą, a konkretnie dotyczy to następującego zapisu: „Konieczność ustalenia 

nowych stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynika ze 

wzrostu w drugiej połowie 2018 r. kosztów ich odbioru i zagospodarowania  

oraz zapowiadanego wzrostu w 2019 r. kosztów paliwa, gazu grzewczego, 

energii elektrycznej, konieczności zakupu dwóch pojazdów niskoemisyjnych 

oraz odbioru frakcji paliwowej”. Nie można myśleć, co będzie, a nie jest…  

Nikt nie wie, czy będą te podwyżki, czy ich nie będzie. Sprawa kolejna, to jeżeli 

przyjmuje się metodę odnoszącą się do liczby mieszkańców zamieszkujących 

daną nieruchomość, to trzeba to przeanalizować, jak to będzie wyglądało  

w przypadku np. jednej rodziny, gdzie jest 5 osób.  Z mojego wyliczenia 

wynika, że ich wydatki w tym względzie wzrosną o 225%.  Koszt 17 zł na 

osobę, według mojej oceny, jest zbyt drastyczny, dlatego uważam, że 

proponowana w uchwale  stawka 17 zł w przeliczeniu na jednego mieszkańca 

jest za wysoka. Należy dodać, że te 17,00 zł dotyczy, jeżeli odpady będą 

zbierane i odbierane w sposób selektywny, a 34,00 zł, jeżeli odpady nie będą 

zbierane i odbierane w sposób selektywny. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Obecnie rezygnujemy ze stosowania  metody naliczania opłaty od gospodarstwa 

domowego na rzecz  metody odnoszącej się  do liczby mieszkańców 

zamieszkujących daną  nieruchomość.  Wybór metody opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi uzależnionej od liczby mieszkańców 

zamieszkujących daną nieruchomość jest uzasadniony tym, że jest ona 

adekwatna do ilości wytwarzanych odpadów. Wybór metody odnoszącej się do 

liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość czyni wysokość 

opłaty bardziej obiektywną i sprawiedliwą. Odnośnie podwyżek, to podwyżki 
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były już w zakresie odbioru odpadów i tak np. koszty paliwa – wzrost o 27% 

od lipca 2017 do listopada 2018, wzrosły koszty gazu grzewczego – wzrost o 

18% od lipca 2017 do października 2018 r. Chciałabym tutaj dodać, że istnieje 

konieczność zakupu dwóch pojazdów niskoemisyjnych w związku z ustawą  

o elektromobilności… 
 

Grzegorz Olszewski: 

W mojej ocenie te podwyżki są zbyt drastyczne. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Tak, zdajemy sobie z tego sprawę… Takie są koszty. Jest jeszcze opłata 

środowiskowa. Takie są wymogi. Na tę podwyżkę złożyło się szereg czynników 

zewnętrznych. 
 

Maria Stępniowska: 

Każda podwyżka budzi niepokój i jest to zrozumiałe. Czy mogłaby p. Naczelnik 

powiedzieć, ile jest tych gospodarstw w naszym mieście? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Z naszych wyliczeń wynika, że mamy  8011 gospodarstw jednoosobowych  

i 19 394 wieloosobowych… 
 

Grzegorz Olszewski: 

Ja rozumiem, że podwyżki nie unikniemy, ale dlaczego taki drastyczny wzrost? 

Przecież, to wcale nie oznacza, że tam, gdzie mieszkają 2 osoby kupuje się 2 

kartony mleka, a tam gdzie jest 5 osób, kupi się tych kartonów mleka,  aż 5… 
 

Maria Stępniowska: 

Dlaczego osoby samotne,  prowadzące jednoosobowe gospodarstwo domowe, 

miałyby ponosić opłaty w takiej samej wysokości co wieloosobowe 

gospodarstwa domowe? 
 

Jacek Bętkowski: 

Uważam, że jaką byśmy nie podjęli decyzję, to i tak społeczeństwo będzie 

niezadowolone. Rząd nie pyta, tylko robi… 
 

Maria Stępniowska: 

Pani Naczelnik mówiła już, że wpływ na tę podwyżkę mają też czynniki 

zewnętrzne. To nie jest tak, że PGKiM sobie to wymyśliło. Jest tu wiele 

czynników, które wpływają na tę podwyżkę. 
 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej osób chętnych do zabrania głosu. 
 

Przystępujemy do głosowania. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty, a także ustalenia stawki opłaty za pojemnik  

o określonej pojemności? 
 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 1, wstrzym. się  - 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Grzegorz Piński 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 
 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 4. Sprawy bieżące.  
 

Grzegorz Piński: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji 

podziękował  zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


